
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

CDA Roosendaalse Lijst  
Datum 28 februari 2023 
Onderwerp 030-2023 - Stand van zaken gebiedsvisie grensgebied 

Nispen 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 

Op 22 juli 2021 heeft de gemeenteraad unaniem de motie “Gebiedsvisie grensgebied Nispen” 

aangenomen. Deze motie draagt het college op om binnen een jaar een voorstel voor een nieuwe 

gebiedsvisie op het grensgebied van Nispen aan de gemeenteraad voor te leggen (en deze voor te 

bereiden in samenspraak met de gemeente Essen, de provincie Noord-Brabant en de stakeholders in 

het grensgebied). Deze termijn is ruimschoots verstreken. Zoals ook blijkt uit deze motie is daaraan 

overigens al een tamelijk lange tijd van plannen maken voorafgegaan. Daarom hebben de fracties 

van het CDA en de Roosendaalse Lijst nu de volgende vragen: 

 

 

1.      Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de motie “Gebiedsvisie grensgebied Nispen”? 

2.      Op welke termijn verwacht u met een voorstel voor een nieuwe gebiedsvisie naar de 

gemeenteraad te komen? 

3.      Bent u in overleg getreden met de gemeente Essen, de provincie Noord-Brabant en de 

stakeholders in het grensgebied, en welke inzichten heeft dit tot nu toe opgeleverd? 

4.      Welke ontwikkelingen hebben zich sinds het aannemen van de motie in het grensgebied 

voorgedaan en wat is de betekenis daarvan voor de visie op het grensgebied? 

 

Namens, 

Sebastiaan Hamans en Nicole Roeken, CDA Roosendaal 

Marco Schillemans, Roosendaalse Lijst 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de motie “Gebiedsvisie grensgebied 

Nispen”? 

Er is overleg en afstemming geweest met de schepen en ambtenaren van gemeente Essen en er is in 

opdracht van de gemeente Essen een vooronderzoek uitgevoerd (eerste verkenning). 

 

2.      Op welke termijn verwacht u met een voorstel voor een nieuwe gebiedsvisie naar de 

gemeenteraad te komen? 

Gezien de afstemming over de landschappelijke inpassing aan beide zijden van de grens, die nog 

moet plaatsvinden, zal kort na de zomer een voorstel worden gepresenteerd. 

 

3.      Bent u in overleg getreden met de gemeente Essen, de provincie Noord-Brabant en de 

stakeholders in het grensgebied, en welke inzichten heeft dit tot nu toe opgeleverd? 

Er heeft overleg plaatsgevonden met de gemeente Essen die op haar beurt afstemming heeft gehad 

met de provincie Antwerpen. Met een particuliere eigenaar van een deel van het gebied zijn 

verkennende gesprekken gevoerd over eventuele verkoop van het gebied zodat er ruimere 

mogelijkheden ontstaan voor een totaal-aanpak. 

 

4.      Welke ontwikkelingen hebben zich sinds het aannemen van de motie in het grensgebied 

voorgedaan en wat is de betekenis daarvan voor de visie op het grensgebied? 

In het gebied aan de westzijde van de (nieuwe) grensovergang is voor het pand Antwerpseweg 100 

een omgevingsvergunning verleend ten behoeve van de huisvesting van arbeidsmigranten binnen het 

bestaande bestemmingsplan. Deze omgevingsvergunning is inmiddels onherroepelijk en met dat 

gegeven zal rekening moeten worden gehouden bij de verdere uitwerking van de gebiedsvisie. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,          De burgemeester, 

 

             

 

 


